
Bemærkninger til: 
 
Principper for tildeling af tilskud fra Puljen til Kulturelle 
Formål 
 
Skælskør Biografforening har kigget på det udsendte forslag 
principperne og har følgende bemærkninger: 
 
Ad nytænkning: Vi repræsenterer en forening der løbende fornyr 
sig, og som ser det for en væsentlig opgave hele tiden at finde på 

nye tiltag, som gør, at vores kulturinstitution hele tiden opleves 
som levende og fremsynet til glæde for vores gæster og som en del 
af byens og kommunens samlede kulturtilbud.  
 
Ad kulturarv: Ingen bemærkninger. 
 
Ad inddragelse af borgerne: Vi er ca. 70 frivillige, der arbejder helt 
gratis for at få vores biograf i Skælskør til at fungere til glæde for 
almindelige biografgængere og for en masse andre, skoler, 
institutioner, brugergrupper af forskellige typer og meget mere. 
Desuden søger vi at give vore kunder og medlemmer 
medindflydelse på, hvad der skal ske i vores biograf. 
 
Ad børn og unge: Et fokusområde for os, hvor vi bl.a. er med i 
projektet: Med Skolen i Biografen, har særlige forestillinger for 
børn, arrangerer fødselsdagsbio og i det hele taget laver 
forestillinger og events til forskellige aldersgrupper af børn og unge. 
 
Ad generelle prioriteringer: Vi har gennem alle vore mange år som 
modtager af kommunale tilskud haft en høj grad af 
egenfinansiering, og oplever det som naturligt. Vi ser det dog som 

en forudsætning for vores beståen og dermed som en del af det 
samlede kulturelle tilbud i vores del af kommunen, at en 
håndsrækning af økonomisk art også i fremtiden er nødvendig. Vi 
synes faktisk vi gør det godt og nødvendigt for relativt få 
kommunale kroner. 
 
Med hensyn til ansøgningsfrister til aktivitetstilskud vil vi anføre, at 
en frist pr. 1. november er for sen i forhold til at vi samtidig søger 



Statens Kunststyrelse, hvor fristerne ligger tidligere. Det er en 
betingelse for at få statstilskuddene, at der er givet tilsagn om et 
beløb af mindst tilsvarende størrelse fra kommunen. 
 
Vi står naturligvis til yderligere disposition, hvis det ønskes. 
 
Mvh 
 
På vegne af bestyrelsen 
 

Ole Rygaard Jensen 
Formand 
 
 


